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Bijeenkomst Werkbezoek De Schelft 
Gehouden op 12 december 2016
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde

Aanwezig:
Nicolette Schellekens en Martijn Schepers (De Schelft) en stagiaire.
Harrie de Loos (Voorzitter bestuur) en Cees Sauer (secretaris/penningmeester bestuur)
Henk Gabriëls, Arno de Laat, Marije de Groot, Pernell Criens (raadsleden)
Ine van den Berg, Mieke Mes (participatieraad), Berry van 't Westeinde (griffier)

Uitleg werkzaamheden door De Schelft
Vanuit De Schelft wordt een toelichting op de werkwijze gegeven. Bij de Schelft wordt een groep van 
12 tot 13 personen opgevangen. In totaal zo'n 20 verschillende deelnemers in een week. 
De Schelft is gestart door Nicolette en Martijn, die al veel ervaring hadden in de zorg. Zij hebben 
gekozen voor een stichtingsvorm.
Er is veel persoonlijke aandacht en een dagritme waar bezig zijn (in schuur, werkplaats, keuken, tuin) 
wordt afgewisseld met rust. Dat hebben de cliënten nodig. Veel cliënten zijn al vele jaren bij De 
Schelft.
Men merkt bij De Schelft de verzwaring van de zorgvragen, doordat de eisen voor een indicatie van 
dagopvang zijn verhoogd.
De indicatie komt via Wmo (pgb gemeente). Door de gemeente Goirle is dit via een 
aanbestedingsprocedure gegund aan een aantal grotere partijen. Deze partijen werken niet samen 
met De Schelft. De Schelft kan optreden als onderaannemer voor Amarant en Thebe. 
De Schelft overweegt uit te breiden naar andere vormen van zorg: bijvoorbeeld om eenzaamheid te 
bestrijden. Bijvoorbeeld voor werk in de moestuin en keuken.
Er is volgens De Schelft geen ruimte voor echt maatwerk. Die transitie/transformatie is er nog niet. 
Samenwerking met collega's is er niet. 
Aangeven wordt dat er verstarring is rond de pgb's: als er zorg is bij een grote zorgverlener dan is het 
niet mogelijk om een paar dagdelen uit te besteden aan een kleine onderaannemer. 
De Schelft zou graag meer aanmeldingen vanuit de gemeente Goirle krijgen. Meer bekendheid vanuit 
't Loket. Welke keuzes maakt de gemeente?

Bij de aanbesteding is ervaren dat de gemeente wilde dat je op alle terreinen zorg aan kon bieden. De 
diversiteit was zo groot, dat De Schelft als kleine partij daar niet in mee kon.
Overwogen is destijds om een alliantie te maken met andere kleine zorgaannemers. 
De suggestie wordt vanuit de raadsleden gedaan om te overwegen om met 0 uren contracten te 
werken zoals in Breda.

Toekomst: 
Er is meer fysieke ruimte nodig. Het wordt een beetje klein. Er zijn daarom concrete 
verbouwingsplannen. De Schelft vraagt zich af wat zij meer kunnen bieden aan cliënten  en of zij 
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meer zorgvragen kunnen bedienen. Bijvoorbeeld cliënten uit de bijstand als vrijwilliger/met behoud 
van uitkering/ participatie. 

Na de presentatie hebben de aanwezigen een rondleiding gekregen door gebouw en tuin van De 
Schelft en inzage gekregen in de verbouwingsplannen.

Ter overweging voor de werkgroep
Wat vooral is bijgebleven van deze avond is de werkwijze en expertise van kleinere ondernemers en 
de ruimte die zij krijgen om hun werk te doen binnen de gemeentelijke wijze van aanbesteden.

Meer informatie over De Schelft: http://www.deschelft.info/
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